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Onderwerp Bomenkap Zundertseweg

Betreft het een raadsvoorstel / raadsmededeti ng

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Omgeving

PortefeuiItehouder Wethouder Schenk

Schriftelijke vraag

En weer worden bomen gekapt in opdracht van de gemeente, ditmaal sfeerbomen.
Mooie, gezonde bomen van vete tientattenjaren oud.

Aanleidineen voor het kappen van bomen bii hoofdstructuurbomen en sfeerbomen

We onderscheiden 4 redenen om bomen in de categorieën 1 en 2 te kappen:
- wanneer bomen niet meer aan de vastgestelde kwaliteitseisen voldoen (standaard CROW). We

spreken dan van een matige kwaliteit; de boom is niet gezond en niet groeikrachtig, ofwel een
onomkeerbare slechte conditie. Dit kunnen ook zeer oude bomen zijn die over hun "levensduur"
heen zijn.

- wanneer door wortelopdruk gevaarlijke situaties voor alle vormen van verkeersdeelnemers
ontstaan en er geen andere maatregelen genomen kunnen worden om deze gevaarlijke situaties
te voorkomen (zoals plaatsen van wortelschermen, verwijderen van enkele wortels etc.)

- wanneer door wortelopdruk schade veroorzaakt wordt aan particuliere eigendommen en

toekomstige schade niet verholpen kan worden door het plaatsen van wortelschermen,
verwijderen van enkele wortels etc.)

- wanneer de bomen zoveel schaduw veroorzaken dat er in een woning minder dan 2 uur
lichtinval gemeten wordt

ln atte bovenstaande gevatten getdt dat de gekapte bomen zo veel mogetijk vervangen worden. Niet
attijd zat dit op dezelfde ptek met dezetfde aantallen gebeuren, omdat bijvoorbeetd de
groeiomstandigheden te beperkt zijn. ln die gevatten zal bekeken worden of in de nabijheid een
plek gevonden kan worden.

Geen redenen voor het kappen van hoofdstructuurbomen en sfeerbomen zijn:
- wanneer overlast van bomen ondervonden wordt door bladval, zaadjes, pluizen, schade,

allergieën etc.
- plaatsen van zonnepanelen
Bomenkap voor ptanotogische ontwikkeling is uitdrukketijk door de raad en op verzoek van de
wethouder, geen reden voor bomenkap.

De VLP de navolgende vragen voor wethouder Schenk:

1) Hoeveel bomen zijn er gekapt op en in de omgeving van het parkeerterrein van Attiance?
2) Er zijn 4 redenen om bomen te kappen, wetke van deze vier redenen is hier van toepassing?
3) Hoe gaat u gezonde bomen van ó0 cm doorsnede vervangen?

Namens de fractie van de VLP, Jos Heeren
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Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

1. 15 stuks.
2. De gekapte bomen behoorden tot de categorie sfeerbomen. De genoemde 4 redenen zijn echter

hier niet van toepassing. Het herínrichten van de parkeerplaats is onderdeel van de
reconstructie Zundertseweg, waarbij de parkeercapaciteit geoptimaliseerd moet worden om
parkeerproblemen elders in de straat te voorkomen. Voor sfeerbomen wordt gestreefd naar een
omlooptijd van gemiddeld 35 jaar. Die leeftijd hadden deze bomen inmiddels. Door nu te kappen
hebben de hoofdstructuurbomen langs de Zundertseweg meer ruimte om zich beter
ontwikkelen en kunnen de parkeerplaatsen efficiënter worden ingericht. Er worden in het totale
project voldoende nieuwe bomen aangeplant om ín aantal te compenseren.

3. ln het nieuwe parkeerterrein zullen bomen worden terug geplant en bij de herinrichting van de
Zundertseweg Noord (gedeelte tussen Burg. Schneiderlaan en Commandobaan) zullen bomen
worden gecompenseerd en worden ingepast in het nieuwe straatprofiel.

Sas Schenk-Dekkers

Wethouder Beheer Openbare Ruimte


